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§ 18  
Avtal om återtagande av mark vid Bromma flygplats för 
Tvärbanans utbyggnad (Utl. 2017:232) 
Hemställan från exploateringsnämnden 
Dnr 123-1500/2017 

 
Beslut 

1. Avtal om återtagande av mark med anledning av 

Tvärbanans utbyggnad med AB Storstockholms 

Lokaltrafik och Swedavia AB, i enlighet med bilaga 1 till 

utlåtandet, godkänns. 

2. Exploateringsnämnden, genom exploateringskontoret, 

medges rätt att teckna tilläggsavtal med Swedavia AB 

gällande arrendeområdet för Bromma flygplats, i enlighet 

med vad som framgår av utlåtandet. 

3. 20 miljoner kronor av stadens utgifter inom avtal i bilaga 1 

till utlåtandet finansieras genom disposition av i bokslut 

avsatta medel för infrastruktur. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:232 behandlas. Utlåtandet 

gäller avtal om återtagande av mark vid Bromma flygplats för 

Tvärbanans utbyggnad. 

 

I ärendet yttrar sig Cecilia Obermüller. 

 
Förslag till beslut 

Cecilia Obermüller (MP) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 19  
Utveckla Järnvägsparken till stockholmarnas temapark 
(Utl. 2016:200) 
Motion (2015:68) av Anna König Jerlmyr (M) 
Dnr 106-1568/2015 

 
Beslut  

Motion (2015:68) av Anna König Jerlmyr (M) om att 

”Utveckla Järnvägsparken till stockholmarnas temapark” anses 

besvarad med hänvisning till vad som sägs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Centerpartiet och 

Kristdemokraterna reserverar sig mot beslutet till förmån för det 

egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:200 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om att utveckla Järnvägsparken till 

stockholmarnas temapark. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet König Jerlmyr, Jan Valeskog, 

Jonas Naddebo, borgarrådet Helldén, Erik Slottner, Rickard Wall 

och Rikard Warlenius. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M), Jonas Naddebo (C) och Erik 

Slottner (KD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

Moderaternas förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  

 

  


